



Course

الماهر بالقرآن الكريم

Skilled in Quran Recitation

## لمن هذه الدورة؟

تمثل دورة "متقن القرآن" خطوة هامة وأساسية لأي شخص يسعى لتعلم تلاوة القرآن الكريم بإتقان ودقة. يبدأ الطالب من سورة الفاتحة ويختم بسورة الناس، وبالتالي يكمل تلاوة كاملة خالية من الأخطاء مع تطبيق جميع قواعد التجويد

## Who is this course for?

The "Proficient in Quran" course represents an important and essential step for anyone seeking to learn the recitation of the Holy Quran with proficiency and precision. The student begins from Surah Al-Fatiha and concludes with Surah An-Nas, thus completing a full recitation free from errors, while applying all the rules of Tajweed.



## محتوى الدورة

---

### التجويد النظري

يدرس الطلاب التجويد النظري بامتياز من كتاب معتمد، ويحصلون على توجيه عملي من معلم معتمد.

### التجويد العملي

يتم تطبيق جميع القواعد النظرية عمليًا، حيث يتعلم الطلاب مخارج وصفات الحروف العربية، بالإضافة إلى قواعد الوقف والابتداء وغيرها.

### شرح مفردات القرآن

في هذه الدورة، يتعلم الطلاب معاني مفردات القرآن الكريم وتفسيرها بطريقة بسيطة ومفهومة، مما يتيح الجمع بين التلاوة الصحيحة وفهم معاني القرآن.

# Course content

---

## **Theoretical Tajweed**

Students study theoretical Tajweed excellently from an authorized textbook, receiving practical guidance from a certified instructor.

## **Practical Tajweed**

All theoretical rules are practically applied, teaching students the articulation and characteristics of Arabic letters, as well as rules of pausing and starting, among others.

## **Explanation of Quranic Vocabulary**

In this course, students learn the meanings of Quranic vocabulary and their explanations in a simple and understandable manner, thus combining proper recitation with understanding the meanings of the Quran.



## نتائج التعلم

- إتمام تلاوة القرآن الكريم بشكل متقن وخالي من الأخطاء.
- إتقان جميع قواعد التجويد النظرية.
- فهم مفردات القرآن الكريم وموضوعاته.

## Learning outcomes

- Completion of a flawless recitation of the entire Quran.
- Mastery of all theoretical Tajweed rules.
- Understanding Quranic vocabulary and themes.

# الماهر بالقرآن الكريم

## Skilled in Quran Recitation

Start dates ..... First of month

Course length ..... 6 months

Lesson length ..... 40 Min

Lessons per week ..... 3 Lessons

Lessons time ..... After school

Students per class ..... 4 (max 5)

Certificate ..... Yes

تاريخ البدء ..... بداية كل شهر

مدة الدورة ..... ٦ أشهر

مدة الدرس ..... ٤٠ دقيقة

الدروس في الأسبوع ..... ٣ دروس

وقت الدرس ..... بعد المدرسة

عدد الطلاب ..... ٤ (٥ أقصى حد)

الشهادة ..... يوجد



احجز مقعدك الان وانضم لمئات الطلاب حول العالم  
**Reserve your seat now and join hundreds of  
students around the world**